
Høringsinnspill fra Trysil ungdomsråd 

Vi i Trysil ungdomsråd har i vårt møte 10. juni behandlet saken om framtidig skole- og 

tilbudsstruktur og alternative opplæringsmodeller i videregående opplæring. Vi anser den 

videregående skolen i Trysil for å være viktig for kommunen og spesielt for ungdommene 

som går her og har lyst til å gå her de neste årene. Vi er derfor skeptiske til forslaget om å 

legge ned Trysil videregående skole, og vil uttale oss om dette. 

Trysil videregående skole er en liten skole med fire linjer. To studieforberedende og to 

yrkesfaglige. Med forholdsvis få elever blir det et hyggelig miljø og et godt samhold på 

skolen, der alle kjenner alle. Linjene vi har nå er godt utformet, med flinke lærere. Med så få 

klasser får også alle elevene tett oppfølging og en reell sjanse til å forbedre seg, nettopp 

fordi lærerne har god nok tid til å følge opp alle elevene de har. Yrkesfagelevene har garanti 

på lærlingplass og er veldig godt fornøyde med det. Skolen har en fin kantine med mange 

sitteplasser og som selger det som trengs av mat og drikke. Det er også et flott bibliotek med 

plass til å sitte og studere.  

Vi vil også trekk frem hvor viktig Trysilfjellet er, ikke bare for kommunen, men også for 

skolen og ungdommer rundt i landet som er interesserte i ulike vinteridretter. Freeski og 

alpint er blant idrettene som gjør at vi får inn elever fra andre steder i landet. Vi i 

ungdomsrådet tenker da heller at det er en idé å styrke linjene vi har. Med et så flott fjell 

som vi har i Trysil bør vi legge til rette for at så mange elever i Norge som mulig skal få 

kombinere skole med idrett. Vi bør styrke disse klassene og gjøre det enklere å flytte hit for 

de som vil det. 

Hvis skolen legges ned rammer det ikke bare ungdommene i Trysil, men også de i Engerdal 

da dette er den nærmeste skolen for dem. Det vil bety at mange 15-16 åringer vil måtte 

pendle langt hver dag, eller flytte for seg selv på hybel. Det er mange som ikke føler seg klare 

for å flytte i den alderen. Det er også en del som kanskje ikke vil klare det i det hele tatt å bo 

alene uten veiledning og hjelp fra foreldre. Det er allerede vanskelig å finne rimelige hybler 

og nå når det skal legges ned flere studietilbud og eventuelt skoler, så kommer flere til å 

måtte flytte og da vil det være behov for mange flere hybler. Vi mener at det ikke er bra nok 

tilrettelagt for dette sånn som det er nå, og at det kan føre til at færre fullfører videregående 

skole.  



Vi vil avslutte med å si at en videregående i skole i Trysil kan være en stor tiltrekningsfaktor 

for eventuelle tilflyttere. For mange vil det være et krav at stedet de skal bosette seg på har 

en videregående skole. Hvis den legges ned vil nok færre flytte hit og flere flytte vekk, 

nettopp fordi barna deres uansett må gå videregående et annet sted.  
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